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Economic complementation agreement between Chile and Peru concerning the 
establishment of a free trade zone (with annexes and appendices). Lima, 22 June 1998

Entry into force:  1 July 1998, in accordance with article 34 
Authentic text:  Spanish
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Peru, 31 July 2018
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic text of the Agreement in Spanish 

with translations into English and French are published herein. The annexes 1-10 containing lists of products and 
tariff rates are not published in this volume,  in accordance with article 12 (2) of the General Assembly Regulations 
to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the UN 
Secretariat.
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et

Chili

Accord de complémentarité économique entre Chili et Pérou concernant la création d’une 
zone de libre échange (avec annexes et annexes). Lima, 22 juin 1998

Entrée en vigueur :  1er juillet 1998, conformément à l'article 34 
Texte authentique :  espagnol
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Pérou, 31 juillet 

2018
*Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Seul le texte authentique espagnol de l'Accord avec ses 

traductions en anglais et français sont publiés dans ce volume. Les Annexes 1-10 contenant des pièces jointes des 
produits et des taux tarifaires, ne sont pas publiés ici conformément aux dispositions de l'article 12, paragraphe 2, 
des réglementations de l'Assemblée générale, en application de l'article 102 de la Charte des Nations Unies, tel 
qu'amendé, et de la pratique dans le domaine des publications du Secrétariat.
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